
Geachte gemeenteraadsleden, 

Vandaag wil ik u 1699 handtekeningen aanbieden van mijn petitie “Geen extra loopbruggen 
aan het Bolwerk van Dokkum”. 

Waarom vandaag? Omdat vandaag, minder dan een maand voor de 
gemeenteraadsverkiezingen, nog even het “ontwerp raadsvoorstel Kredietaanvraag 
Harddraverspark en Tolhuispark Dokkum” door de gemeenteraad moet worden 
goedgekeurd. Wanneer dit raadsvoorstel goedgekeurd zou worden, dan staat de deur open 
voor een eerste extra brug tussen het bolwerk en het harddraverspark. Een eerste brug over 
de stadsgrachten, welke het historisch karakter van de Dokkumer bolwerken gaat 
aantasten. 

Want in dit “Ontwerp RV Kredietaanvraag Harddraverspark en Tolhuispark Dokkum”  
(Raadsvergadering d.d. : 17 februari 2022 (It Debat 10 februari 2022)) staat duidelijk 
omschreven: 

Bijdrage bijzondere elementen en subsidiewerving 

Een belangrijk onderdeel van het project zijn de bijzondere elementen in het 
Harddraverspark. Van een aantal is in de raming een bedrag als cofinanciering opgenomen. 
Het gaat hier om de verbinding met de binnenstad, een uitkijktoren, een muziekkoepel en 
een beleefpad.  

In plaats van brug of loopbrug te gebruiken in het raadsvoorstel, wordt het hier omschreven 
als “verbinding met de binnenstad”. Het college denkt zeker, dat de burgers en/ of de 
gemeenteraadsleden hier dan overheen gaan lezen. Of nog erger, te dom is om te 
begrijpen, dat met “verbinding met de binnenstad” een brug bedoeld wordt. 

De eerste slag is eind vorig jaar gewonnen, mede door mijn burgerinitiatief. Door de vele 
handtekeningen, 1699, de zichtbaarheid op social media en de pers, werd het de 
gemeenteraad en het College duidelijk wat de burgers en ondernemers van Dokkum en 
omstreken echt willen: geen extra bruggen, behoud van historisch karakter van de 
bolwerken en geen lastenverzwaring voor de uitvoering van grootschalige projecten, welke 
de gemeenschap niets gaan opleveren. 

Maar met een maand voor de verkiezingen, wil het huidig College nog even de andere 
loopbrug door de gemeenteraad drukken. De financiering moet nu nog even vastgelegd 
worden. De wethouder zal wel denken: “Na mij de zondvloed”. De nieuwe gemeenteraad en 
daarmee de burgers en ondernemers van Noardeast-Fryslân staan dan na de komende 
verkiezingen, direct weer 1-0 achter. Want ook deze financiering zal weer drukken op de 
begroting van de gemeente. En dat zullen alle burgers en ondernemers de komende jaren 
moeten gaan betalen voor iets wat zij niet willen. 



De eerste slag is gewonnen door de burgers. Nu moet de oorlog nog gewonnen worden. 
Mijn oproep aan de huidige gemeenteraad is nu: “Laat de burgers niet in de steek”. 1699 
handtekeningen, zijn 1699 burgers welke faliekant tegen extra bruggen zijn aan het bolwerk 
van Dokkum. Het volk heeft een duidelijk signaal afgegeven. U bent allen gekozen door deze 
burgers, behartig dan nu ook hun belangen. Want de burgers en ondernemers wensen deze 
nodeloze uitgave niet. En ik hoop, dat de burgers hun stem op 16 maart gaan geven aan die 
partijen, welke er voor hen zijn. Niet aan de partijen, welke alleen even ten tijde van de 
verkiezingen mooipraten. Nee, ik hoop, dat de burgers nu straks gaan kiezen voor 
verandering. En in dat licht, hoop ik, dat de huidige gemeenteraad nu voor de burgers 
kiezen en tegen de extra brug stemmen. Want de gemeente Noardeast-Fryslân verdient 
beter. Het wordt tijd om eerlijke politiek te gaan bedrijven met gezond verstand!  

Bedankt voor de inspraak, 


